

New Release for EEX Emission Auction System

As already announced in the [Customer Information from 02 December 2021](#), the European Energy Exchange (EEX) is rolling out a new release for its Emission Spot Market Auction System (M7A). The new release mainly comprises an enhanced user interface.

EEX will roll out the new version to the PRODUCTION environment on 05 January 2022. The first auction held with the new version will be on 10 January 2022. This is the first auction of the new year and will be an CAP3 EU EUA Primary Market Auction. Login credentials of existing user accounts are not affected by this release and remain valid. The M7A will be accessible after the roll out as usually via one of the following web addresses:

<https://spotauction1.eex.com/>

<https://spotauction2.eex.com/>

In order to give our customers the opportunity to gain a first insight into the new user interface, EEX provides a short video tutorial which shows and describes the most important functionalities. The video tutorial is available on the EEX website under the following link (within the section “M7 Auction System”):

[EU ETS Auctions \(eex.com\)](#)

Or at the EEX Group YouTube channel:

[M7 Auction system - new user interface - YouTube](#)

In addition, EEX is planning to host several test auctions within the new CUSTOMER - TEST (CUTE) environment as well. The test auctions are planned on the following dates:

22 December 9:00 am to 11:00 am CET

29 December 9:00 am to 11:00 am CET

04 January 9:00 am to 11:00 am CET

06 January 9:00 am to 11:00 am CET

07 January 9:00 am to 11:00 am CET

The CUTE environment can be accessed via one of the following web addresses:

<https://spotauction-cute1.eex.com/>

<https://spotauction-cute2.eex.com/>

Active user accounts of the old test environment can still be used within the new CUTE environment. You only need to self-reset your password by using the new functionality which is provided on the login mask. If you are interested in getting access to the new CUTE environment, please contact the EEX Market Operations department.

Please do not hesitate to contact EEX Market Operations by phone +49 341 2156 222 if you have any further questions.

European Energy Exchange AG

Market Operations

Telefon: +49 341 2156-222

Fax: +49 341 2156-229

E-Mail: trading@eex.com

www.eex.com

Neues Release für das Emissionsauktionssystem

Wie bereits in der [Kundeninformation vom 02. Dezember 2021](#) angekündigt, wird die European Energy Exchange (EEX) eine neue Version für das Emissionsauktionssystem M7A in die PRODUKTIONS - Umgebung einspielen. Die neue Version umfasst hauptsächlich eine verbesserte Benutzeroberfläche.

Die EEX wird die neue Version am 05. Januar 2022 produktiv nehmen. Damit wird die erste Auktion mit der neuen M7A Version am 10. Januar 2022 stattfinden. Dies ist die erste Auktion des neuen Jahres - eine CAP3 EU EUA Primärmarktauktion. Die Anmeldedaten bestehender Benutzerkonten behalten ihre Gültigkeit. Das M7A wird nach der Einführung der neuen Version wie üblich über eine der folgenden Webadressen zugänglich sein:

<https://spotauction1.eex.com/>

<https://spotauction2.eex.com/>

Um unseren Kunden die Möglichkeit zu geben, sich einen ersten Eindruck von der neuen Benutzeroberfläche zu verschaffen, stellt die EEX ein kurzes Videotutorial, welches die wichtigsten Funktionalitäten zeigt und beschreibt, zur Verfügung. Das Videotutorial ist auf der EEX - Website unter folgendem Link abrufbar (innerhalb des Abschnitts "M7 Auction System"):

[EU ETS Auktionen \(eex.com\)](#)

Oder auf dem EEX Group - YouTube - Kanal:

[M7 Auction system - new user interface - YouTube](#)

Darüber hinaus bietet die EEX Testauktionen innerhalb der neuen CUSTOMER - TEST - Umgebung (CUTE) an. Die Testauktionen finden an folgenden Terminen statt:

- 22. Dezember 9:00 bis 11:00 Uhr
- 29. Dezember 9:00 bis 11:00 Uhr
- 04. Januar 9:00 bis 11:00 Uhr
- 06. Januar 9:00 bis 11:00 Uhr
- 07. Januar 9:00 bis 11:00 Uhr

Die CUTE - Umgebung kann über eine der folgenden Webadressen aufgerufen werden:

<https://spotauction-cute1.eex.com/>

<https://spotauction-cute2.eex.com/>

Aktive Benutzerkonten der alten Testumgebung können in der neuen CUTE - Umgebung weiterverwendet werden. Es muss lediglich das Passwort selbst zurückgesetzt werden. Hierfür kann die neue Funktionalität innerhalb der Anmeldemaske genutzt werden. Bei Interesse an einem Zugang zur neuen CUTE - Umgebung, wenden Sie sich bitte an die EEX Market Operations.

Für weitere Fragen steht Ihnen die EEX-Marktsteuerung gern unter der Telefonnummer +49 341 2156 222 zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

European Energy Exchange AG

Market Operations

Telefon: +49 341 2156-222

Fax: +49 341 2156-229

E-Mail: trading@eex.com

www.eex.com